
 
 

Azurová Itálie  

 
Letošní zima se nám někde zapomněla a tak cesta za sněhem nás zavedla do italské 

Santa Cateriny poblíž lyžařského střediska Bormio. Italům se podařilo připravit kvalitní 
běžecký okruh o délce cca 4km. Po zjištění informací a zajištění ubytování jsme se již nemohli 
dočkat prvního sklouznutí. A Italové se opravdu předvedli. Okruh s lehčí a těžší variantou, 
šířkou tratě 3 – 4 m a převýšením 100 m dal zabrat začátečníkům i zkušeným závodníkům. 
Příjemnou společností při tréninku nám byla italská, německá, ruská a česká reprezentace se 
svými hvězdami jako je Bauer, Jakš a Magál. Italové umějí vyrobit nejen kvalitní sníh na tratě, 
ale zajistit i nádherné počasí. A tak azurová modř na nebi nás provázela celým soustředěním.  

Věřím, že pro nové naděje Slavíka, Joukala, Sprinze, Pacholíkovou bylo soustředění 
přínosem a pomůže jim k medailovým pozicím v zimní sezóně. Za pozornost stojí veliké 
zlepšení techniky a výkonnosti Honzy Kynčla a tréninková píle Řádové, Hančové a Matějáka. 
Spousta techniky, síly a obratnosti bude jistě dobrým základem pro nadcházející sezónu i 
následující soustředění na Horních Mísečkách. Závěrem bych chtěl poděkovat 
Královéhradeckému kraji, řeznictví Vaníček, firmě Kampa a ZŠ nám. Míru Vrchlabí, kteří 
podpořili toto soustředění. 
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